

Compliance declaration on restriction of use of PFOS PFOS類物禁用聲明

We hereby declare and assure that all OUPIIN products are compliance with the requirement of PFOS Directive of 76/769/EEC (2006/122/EC) Our company fully forbided PFOS and its polymers and ramifications used in our production process and materials of product from 27June 2008.

茲保證弘振企業股份有限公司所交付之產品滿足歐盟 PFOS(包括聚合物的其它派生物)的禁用指令(76/769/EEC 2006/122/EC) 要求,從 2008 年 6 月 27 日開始,本公司全面禁止 PFOS 在生產 制程中和產品中使用此類物質.

*PFOS:PerFluoroOctane Sulfonate

*PFOS:全氟辛烷磺酸及其鹽,其分子式 $C_8F_{17}SO_2X$ (X= 氫氧、金屬鹽、鹵化物、 氨基化合物, 包括聚合物的其它派生物)

Note * DIRECTIVE of 76/769(2006/122/EC) of THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of December of 2006 on the fully forbiddance of the use of PFOS substances in electrical and electronic equipment.

Declaration Certified by:
OUIIN ENTERPRISE CO., LTD.

Amy Chiu

Q.C. Section Manager

2009/04/15